
 
 

 

 

Protokoll Menighetsrådsmøte 9.1.2025 
 

Tilstede fra menighetsrådet: Kjell Guldvog Staalesen, Inger Johanne Flatland Christensen, Magnhild Igland Lesteberg,  
Wenche Thorsdalen Cranner, Connie Othilie Voldby Thorberg, Reidar Aasbø og Ingvild Støa Skrede 

Forfall: Vera Henden og Florence Fulilwa Olaussen 

Tilstede fra ledelsen: Bodil Haukaråsen (kirkeverge) og Roar Tønnessen (prost) 

 

 Godkjenning av dagsorden og protokoll 
Protokoll fra Menighetsrådsmøtet 12.12.2024 ble sendt ut pr e-post 19.12.2024.  

Vedtak: Protokoll fra møtet 12.12.2024 godkjennes 
 

 

Sak 01/25  Innspill til Fellesrådet vedr. økonomi 
 

Flertallspartiene i kommunen har vedtatt en økonomiplan der kirkelig fellesråd har fått et kutt på 1 million i 2025 (i 
tillegg til den 1 millionen som tilskuddet fra kommunen allerede er redusert med). Altså totalt 2 millioner. Fra 2026 
øker kuttet med ytterligere 1 million. Ubesatte stillinger er fryst etter vedtak på fellesrådets siste møte. Fellesrådet 
skal ha møte 29. januar 2025, der denne tiltak for å få budsjettet i balanse skal behandles. I forkant skal fellesrådets 
arbeidsutvalg, ledelsen og de tillitsvalgte utrede mulige kutt og de konsekvensene ulike kostnadsreduksjoner vil ha. 
Menighetsrådene er oppfordret til å komme med innspill til hvordan vi kan bidra til å redusere fellesrådets utgifter. 

Dokumenter i saken: 
- Referatsak fra møtet 12.12.2024 
- Referat fra AU-møte 8.1.2025 (se vedlegg). 

Kirkeverge og prost stilte på møtet og orienterte om status på prosessen så langt. 
 
Vedtak: Menighetsrådets innspill ved. økonomi oversendes fellesrådet ved kirkevergen 
 
 

Sak 02/25  Honorar - kulturkvelder 
 

Kulturkveldene i Kongsberg kirke driftes av en kulturkomite som består av sogneprest, organist og frivillige. Vi samarbeider 
jevnlig med Kongsberg bibliotek om felles kulturkvelder, og de bidrar også økonomisk. Ved eksterne foredragsholdere tilbyr vi 
standard honorar-takster, men utover dette planlegges og gjennomføres kulturkveldene med bruk av frivillige krefter. 

Det har vært uklarheter knyttet til honorar for kulturkveldene og det er behov for at menighetsrådet gjør et prinsipielt vedtak. 
 
Vedtak: Alle honorar knyttet til kulturkveldene og andre aktiviteter skal være avklart i forkant. 
 

 

  

 



Andre pågående/kommende saker: 

• Vedtekter foreningen Glogerfestspillene 

• Befolkningsundersøkelsen 

• Møte med fagavdelingene i staben: 

o Trosopplæring 

o Hele staben 

• Helhetlig menighetsplan/Kirka vår 

• Evaluering av ny kirkemusikalsk organisering 

• Grønn menighet og bærekrafts målene 


